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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig asszisztál a Belügyminisztérium?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Engedjék meg, hogy egy édesanya szó szerinti idézetével kezdjem felszólalásomat:

„A gyerekeimnek tényleg puskaropogásban kell felnőnie ott, ahol elvileg egy csendes kertvárosi
lakóövezet van?!” Mit gondolnak, hol hangzott el ez a kétségbeesett mondat?

Nem fogják kitalálni. Nem Kárpátalján, nem az orosz-ukrán frontvonalon, hanem Magyarországon,
amely ország a fideszes narratíva szerint ma már a béketábor egyetlen és kizárólagos tagja. Még
pontosabban a IX. kerületben, Ferencváros egyik kertvárosi részén. A problémát a péceli úti lőtér
okozza, ahol folyamatosan úgy lövöldöznek, mintha az életük múlna rajta. Ez a tevékenység több
éve keseríti meg a MÁV-Aszódi telep lakosainak mindennapi életét, de esetenként még a Vágóhíd
utcában is hallani lehet a lövéseket.

A  kerületi  Önkormányzat  független  szakértőt  kért  fel,  és  a  szakvélemény  szerint  a  lőtér
zajkibocsátása a megengedett határértéket meghaladja.

Én nem tudom, hogy kormánypárti  képviselőtársaim miként  vélekednek erről  az ügyről,  de azt
gondolom, egyáltalán nem normális helyzet, hogy a péceli úti lőtérről származó szabadtéri lövések
zaja  a  környező  házakban  még  zárt  ablaknál,  hangos  tévé  mellett  is  zavarják  az  ott  élők
mindennapjait.

De  már  az  is  felfoghatatlan  számomra,  miként  lehetséges  az,  hogy  a  város  közepén  lőteret
üzemeltessenek, és a kapitányság nem zajcsökkentésben, hanem az üzemeltető törvényi szankciók
előli kimenésében segédkezik!

 



Az ügy kapcsán három kérdésem van a Belügyminisztériumhoz:

• A belügyi állomány tagjai használják/használták-e hivatalos formában a lőteret?
• A Belügyminisztérium fennhatósága alá tartozó kerületi rendőr-kapitányság milyen 

indokból tűri el és asszisztál a lőtér folyamatos jogsértéseihez? 
• Van-e esély arra, hogy a kormány végre lép és bezáratja a lőteret az ott élők nyugalma 

miatt?
Budapest, 2023.05.25.

 

Várom válaszát,

 

Csárdi Antal

országgyűlési képviselő
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